中国船级社 China Classification Society

格式 Form: CQA(AS)

证书编号:

No. HT23CSA00004

服务供方认可证书 APPROVAL CERTIFICATE OF SERVICE SUPPLIER

FULL TERM

供方名称	CSS SAS
NAME OF SUPPLIER:	CSS-SAS CARGO AND SAFETY AT SEA SERVICES
供方地址	
ADDRESS OF SUPPLIER:	Bosque transv. 51# 19-172, Cartagena, Colombia
	2经本社按照有关规定和程序审核,确认满足本社《 钢质海 船 入 级规 范 》和《供方 5。
● 救生艇/救助艇、艇/筏降落设备、	艇/筏释放装置的检修与维护;
with the relevant provision and procedure,	g services of above service supplier have been audited by this society in accordance , and confirmed compliance with the relevant requirements of this Society "Rules s"and "Guidelines for Service Supplier Approval and Personnel Qualification
Maintenance and overhaul for life	eboats/rescue boats and launching appliances of boats/rafts and release
gear of boats/rafts;	
认可证书附页内容是本证书不可分割的	7组成部分;上述机构由本社授予认可证书,但应继续符合有关要求。
The Supplement attached below is not divisible subject to continued compliance with the	le from this Certificate. This Certificate is issued to the above- mentioned Supplier relevant requirements.
本证书有效期至	
This Certificate will remain in force until	March 30, 2026
签发地点: Issued at: Cartagena	(Guo Dan)
签发时间: Issued on: March 31, 2023	Surveyor to China Classification Society

注 意 事 项 NOTICE

本社对服务机构及服务项目的认可,仅证明该机构具有为保持本社船级船舶/海上设施提供相关服务的能力,不代替国家行政许可或认可。同时,本社不承担保证被认可机构提供信息正确的责任,以及有关安全生产的责任。经认可的服务机构应持续保持符合有关规定,并应特别注意以下情况将导致证书的暂停或取消:

- 1、公司质量体系的变更涉及到供方认可证书而未及时书面通知本社;
- & 验船师发现的供方认可服务操作系统中的缺陷或遗留项目,机构未采取适当纠正措施:
- '、检测人员从事了与其资格证书不相适应的检测工作;
- 4、服务未能正确进行或其结果未被正确报告;
- 5、对造成船舶、海上设施及相关设备安全事故等服务投诉、经核实属供方严重失职的;
- 6、本社发现了出租、转借机构认可证书或类似情况;
- 7、供方违背道德标准进行不适当的服务;
- 8、如果供方提供的虚假服务或出具虚假报告属故意行为并业经核实;
- 9、当确认存在其他蓄意不正当行为时;

The approval of the suppliers and its services only proves that it has the capability of relevant servicing and maintaining for ships or mobile offshore units classed with this Society, and can by no mean replace the permission or approval granted by any national Administration. In addition, this Society does not warrant the correctness of any information provided by the certified organization, nor assume any liability for its production safety. The certified suppliers shall retain compliance with the relevant provision, and pay specific attention to the following circumstances which would result in the suspension, withdrawal or cancel of certificate:

- 1. Where alterations have been made to the Company's Quality System relevant for the service supplier certificates, without written notification to the Society.
- 2. Where a Surveyor finds deficiencies or outstanding recommendations in the approval service operation system of the supplier and appropriate corrective action is not taken.
- 3. When inspection operator has carried out inspection work beyond his approved qualification.
- 4. Where the service was improperly carried out or the results were improperly reported.
- 5. Where the service complaint, which has caused a safety accident of a ship or an offshore installation and relevant equipment etc., is verified as serious negligence of the supplier.
- 6. The approval certificate of the supplier rented or lent to other companies or analogue is found by the Society.
- 7. The supplier provides any improper service in violation of ethics.
- 8. If any false service provided or any false report issued by the supplier is identified and verified as intentional act.
- 9. Any other intentional undue act has been confirmed.